
Protokół Nr XVI /2012 
 

z przebiegu obrad XVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Łęknicy, odbytej  

w dniu  30 maja 2012r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Łęknicy. 
 

Otwarcia sesji o godz. 9:00 dokonał Przew. Rady Miejskiej p. Jan Andrzejewski, który 

stwierdził, że na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 14 radnych, wobec czego obrady sesji i 

podejmowane uchwały są prawomocne. 

Nieobecna radny: 

1. Marek Małecki 

 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście wg załączonej listy obecności. 

Burmistrz Jan Bieniasz przedstawił nowo wybraną dyrektora Miejskiego Zakładu 

Komunalnego w Łęknicy Panią Ewę Chudzik. 

Przewodniczący poinformował, że na stole prezydialnym wyłożony jest do wglądu protokół z 

przebiegu obrad ostatniej sesji Rady. Można zapoznać się z jego treścią i zgłosić ewentualne 

uwagi. 
 

Przew. RM przedstawił porządek obrad XVI sesji Rady Miejski: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o działalności Burmistrza. 

3. Zapytania i interpelacje. 

4. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Łęknica za 2011 rok: 

a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Łęknica  za 2011 rok oraz 

sprawozdania finansowego Gminy Łęknica za 2011 rok, 

- zapoznanie się z Uchwałą Nr 276/2012 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 23 kwietnia 2012r.  w sprawie wydania opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Gminy Łęknica sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

za rok 2011 wraz z informacją o stanie mienia Gminy; 

- dyskusja 

b) głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania 

            finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Łęknica za 2011 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Łęknicy z tytułu   

    wykonania budżetu Gminy za rok 2011: 

a) zapoznanie się z opinią Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy Łęknica za 

2011r.; 

b) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łęknicy w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Łęknicy z tytułu wykonania budżetu Gminy za 

2011r.; 

c) Zapoznanie się z treścią uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej RM w Łęknicy w  sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Łęknicy 

z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2011 rok; 

d) zapoznanie z informacją o stanie mienia Gminy Łęknica na dzień 31.12.2011r.; 

e) zapoznanie się  z opiniami pozostałych Komisji Rady Miejskiej; 

f) dyskusja 



g) głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Łęknicy z tytułu wykonania budżetu Gminy za rok 2011. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok Gminy Łęknica - 2 

uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na  

    lata 2012-2015. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zwolnienia z podatku od      

     nieruchomości. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe  

     odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Łęknica. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty dla odbiorców w zakresie odprowadzania 

ścieków  

     na terenie Gminy Łęknica. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie podziału miasta Łęknicy na stałe okręgi wyborcze oraz 

ustalenia ich  

     granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie podziału miasta Łęknicy na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich    

     numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

14.Informacja o stanie zabezpieczeń przeciwpowodziowych. 

15. Wnioski i informacje. 

16.Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

17.Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zapytał czy są jakieś uwagi do proponowanego porządku 

obrad.  Uwag nie wniesiono. 

Przew. RM poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Rada przyjęła porządek obrad jednogłośnie przy 14 głosach „za”. 

 

Do pkt 2 

____________________ 
 

Radni w materiałach na sesję otrzymali informację o działalności Burmistrza w okresie 

między sesjami (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

Burmistrz p. Jan Bieniasz uzupełnił informację: 

1) W dniu 23 maja 2012r. odbyło się spotkanie w Urzędzie Miasta z dyrektorem zarządu 

głównego PTTK z Warszawy, który jest zainteresowany propagowaniem  naszego 

regionu w ramach imprez organizowanych przez zarząd główny zarząd PTTK. 

2) W dniu 28 maja 2012r. odbyło się walne zebranie Łużyckiego Związku Gmin, na 

którym było proponowane uchwalenie nowego statutu i rozszerzenie składu Zarządu. 

Druga część wolnego zebrania odbędzie się 6 czerwca 2012r. Celem głównym jest aby 

ŁZG w szerszy sposób wziął w swoje zarządzanie i decydowanie całą gospodarkę 

odpadami w związku z nową ustawą śmieciową.  
 

 

Do pkt  3 i 4 

____________________ 
 

Przew. RM poprosił radnych o zadawanie zapytań i interpelacji. 



 

Radny Bogusław Junke przypomniał, że na ostatniej sesji była odpowiedź dotycząca ul. XX-

lecia i ul. Hutniczej, czyli postawienia znaku STOP i namalowania białej linii. Zapytuje 

dlaczego linię namalowano tylko do połowy i nie postawiono znaku STOP. 

Burmistrz powiedział, że znak STOP jest, a linię maluje się do połowy prawą stroną, która się 

włącza w ruch.  

Radny Artur Rygiel wyjaśnił, że jeżeli byłaby biała linia przez całe skrzyżowanie to jadący ul. 

XX-leci skręcający w ul. Hutniczą nie będą mogli skręcić, bo jest linia ciągła i nie można jej 

przekroczyć.  

Przew. RM Jan Andrzejewski zapytuje o sprawę ograniczenia tonażu samochodów na ul. 

Żurawskiej. 

Burmistrz poinformował, że sprawa została przekazana i jest w trakcie rozpatrywania.  

 

 

Do pkt 5 

____________________ 
 

Przewodniczący RM p. Jan Andrzejewski przystąpił do pkt 5 -Podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Łęknica za 2011 rok. 

 

Przew. RM powiedział, że radni otrzymali i zapoznali się z następującymi materiałami: 

a) sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Łęknica za 2011 rok,  

b) sprawozdaniem finansowym Gminy Łęknica za 2011 rok. 

 

Przew. RM odczytał Uchwałę Nr 276/2012 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 23 kwietnia 2012r.  w sprawie wydania opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Gminy Łęknica sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Gminy za rok 2011 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy. 

Skład Orzekający RIO w Zielonej Górze: 

1. Opiniuje pozytywnie z uwagą sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Łęknica za 

rok 2011, 

2. Opiniuje pozytywnie przedstawioną przez Burmistrza Gminy informację o stanie 

mienia Gminy Łęknica na dzień 31.12.2011r. 

Uchwała RIO stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący RM poprosił radnych o dyskusję. 

Przew. Komisji Budżetu p. Andrzej Marszałek powiedział, że komisja rozpatrywała 

sprawozdanie zarówno finansowe jak i sprawozdanie z wykonanie budżetu na trzech 

kolejnych komisjach podczas których  prosiła o wyjaśnienia p. Skarbnik oraz dyrektorów 

jednostek i pozytywnie zaopiniowała oba dokumenty. Komisja stwierdziła, że procedura 

została spełniona, czyli wszystkie wymagane terminy przedłożenia tych sprawozdań zarówno 

organowi uchwałodawczemu jakim jest Rada Miejska a także RIO zostały zachowane.   

Komisja zauważyła jedynie, zbyt małe wykonanie dochodów ze sprzedaży majątku gminy. 

Planowane było 240 tys. zł, a wykonaliśmy 135tys. zł i stąd była taka obawa i komisja pytała 

p. Skarbnik , bo Wieloletnia Prognoza Finansowa zakłada w kolejnych latach także dość 

pokaźny udział ze sprzedaży mienia, czy to będzie miało jakieś znaczenie. Pani Skarbnik 

powiedziała, że nie ma. 

Komisja Budżetu pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z 

wykonania budżetu. 



Burmistrz p. Jan Bieniasz poprosił Radę Miejską w swoim imieniu i p. Skarbnik o przyjęcie 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2011 rok. 

 

Przew. RM poinformował, że Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Łęknica za 2011 rok. 

Przew. RM. odczytał i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XVI.113.2012 w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Łęknica za 2011 rok. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Do pkt 6 

____________________ 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Jan Andrzejewski przystąpił do pkt 6 - Podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Łęknicy z tytułu wykonania budżetu 

Gminy za rok 2011. 

 

Przew. RM odczytał: 

a) opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy Łęknica za 2011r. (opinia 

stanowi załącznik do protokołu), 

b) wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łęknicy w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Łęknicy z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2011r. 

Komisja wnioskuje o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Łęknicy (wniosek stanowi 

załącznik do protokołu), 

c) uchwałę Nr 361/2012 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Zielonej Górze z dnia 21 maja 2012 r. w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej  Rady Miejskiej w Łęknicy w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Łęknicy z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2011 rok (uchwała 

stanowi załącznik do protokołu) - opinia pozytywna. 

d)  Informację o stanie mienia komunalnego Gminy Łęknica na dzień 31.12.2011r.   

e) opinie pozostałych Komisji Rady Miejskiej o wykonaniu budżetu Gminy Łęknica za 

2011 rok (załącznik do protokołu) 

Komisje Rady Miejskiej w Łęknicy pozytywnie zaopiniowały wykonanie budżetu 

Gminy za 2011 rok. 

 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski poprosił radnych o dyskusję. 

 

Przew. Komisji Budżetu p. Andrzej Marszałek powiedział, że komisję przede wszystkim 

interesowało wykonanie zadań inwestycyjnych jakie zostały nałożone na Burmistrza. W 

ubiegłym roku tych zadań było bardzo dużo bo aż dziewiętnaście. Prawie wszystkie zadania 

zostały wykonane  po za jednym zadaniem, jak wiadomo z przyczyn niezależnych od organu 

prowadzącego, to była ul. Szkolna oraz w trakcie roku nie skończono remontu siłowni, którą 

wykonano w 73%, co wynikało z drobnych różnic między zakładanymi planami na 2011r., a 

kosztorysem powykonawczym. Jednak  najważniejsze zadania zostały wykonane. Inwestycji 

było prawie na kwotę 1.900.000 zł za co należą się słowa pochwały bo rok był trudny, gmina 

musiała zaciągnąć kredyt, który musieliśmy spłacać, a pomimo to inwestycje były 

wykonywane.  Komisji Budżetu chciałaby aby w następnych latach zadania inwestycyjne 

były nadal wykonywane i stąd wniosek o udzielenie absolutorium. 

 



Burmistrz p. Jan Bieniasz powiedział, że ze względu na to, że wspólnie z Radą Miejską 

współpracował,  razem na bieżąco dyskutował nad budżetem prosi Szanowną Radę o 

udzielenie absolutorium. 

 

Przew.RM odczytał i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XVI.114.2012 w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Łęknicy z tytułu wykonania budżetu Gminy za rok 

2011. 

Uchwała została podjęta bezwzględną większością głosów przy 14 głosach „za” i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Przew. RM ogłosił 15 min. przerwy. 

Przew. RM wznowił obrady sesji po przerwie. Stan 14 radnych.  

 

 

Do pkt 7 

____________________ 
 

Radni w materiałach na sesję otrzymali dwa projekty uchwał w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2012 rok Gminy Łęknica. 

Przew. RM odczytał opinie Komisji RM dotyczące pierwszego projektu uchwały (załączniki 

do protokołu). 

Przew. RM zapytał czy są jakieś pytania do projektu uchwały.  

Nie było pytań. 

 

Przew. Rady Miejskiej odczytał i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XVI.115.2012 w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok Gminy Łęknica. 

Uchwała została podjęta przy 11 głosach „za”,  2 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”.  

Uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przew. RM odczytał opinie Komisji RM dotyczące drugiego projektu uchwały (załączniki do 

protokołu). 

Radny Włodzimierz Pinkowski zapytuje dyr. ZSP, co będzie robił dozorca na boisku 

szkolnym oprócz otwierania bramki, jakie będzie miał obowiązki. 

Dyr. ZSP p. Sławomira Marszałek wyjaśniła, że dozorca nie będzie tylko wpuszczał na 

boisko, ale również będzie pilnował aby był porządek oraz zapewni bezpieczeństwo uczniów 

naszej szkoły. Obiekt m służyć jak najdłużej.  

Rady W. Pinkowski zapytuje o pracę dozorcy w okresie deszczowym. Jak będzie 

wynagradzany. 

Dyr. ZSP powiedziała, że dozorca będzie zatrudniony na umowę o dzieło i będzie otrzymywał 

wynagrodzenie, ponieważ będzie gotowy do pracy niezależnie od pogody. 

Radny Artur Rygiel zapytuje czy to będzie osoba z uprawnieniami instruktora. 

Dyr. ZSP powiedziała, że zatrudni osobę, która będzie posiadała takie uprawnienia i będzie 

dbała o bezpieczeństwo. 

Radny Robert Pietrzak zapytuje czy można kogoś zwolnić, aby wygospodarować jakieś 

pieniądze w ZSP. 

Dyr. ZSP powiedziała, że przygotowując arkusz organizacyjny jest zobligowana do 

zachowania ilości godzin lekcyjnych, aby była zachowana i realizowana podstawa 

programowa. Nauczyciele zatrudnieni w ZSP są na gołych etatach. Zmniejszyła się liczba 

oddziałów w Gimnazjum, ze względu na liczebność klas, aby znaleźć oszczędności. 

Nie ma możliwości żeby zwolnić nauczycieli, bo godziny muszą być zrealizowane.  

 



Przew. Rady Miejskiej odczytał i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XVI.116.2012 w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok Gminy Łęknica. 

Uchwała została podjęta przy 9 głosach „za”,  3 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Przew. RM ogłosił 10 min. przerwy. 

Przew. RM wznowił obrady sesji po przerwie. Stan 14 radnych.  

 

Do pkt 8 

____________________ 
 

Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2015. 

Przew. Rady Miejskiej odczytał i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XVI.117.2012 w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2015. 

 

Uchwała została podjęta przy 12 głosach „za”,   1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Do pkt 9 

____________________ 
 

Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały 

dotyczącej zwolnienia z podatku od nieruchomości. 

 

Przew. Rady Miejskiej odczytał i poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XVI.118.2012 

w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zwolnienia z podatku od nieruchomości. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za”. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Do pkt 10 

____________________ 
 

Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy 

Łęknica. 

 

Przew. Rady Miejskiej odczytał i poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XVI.119.2012 

w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków na terenie Gminy Łęknica. 

Uchwała została podjęta przy 7 głosach „za”, 5 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się”. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do pkt 11 

____________________ 
 



Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłaty dla 

odbiorców w   zakresie odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęknica   
Przew. RM  odczytał opinie Komisji RM dot. projektu uchwały. 

Przew. RM J.Andrzejewski uważa, że nie powinno się stosować dopłat z podatków 

wszystkich podatników, ponieważ każdy powinien zapłacić za to co zużył, a obowiązkiem 

rady jest wnikliwe sprawdzać taryfy przedstawione przez dyrektora MZK. Uważa, że podatki 

powinny być niskie, a za zużycie wszyscy powinni płacić w całości. 

 

Przew. Rady Miejskiej odczytał i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XVI.120.2012 w 

sprawie ustalenia dopłaty dla odbiorców w   zakresie odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Łęknica   
Uchwała została podjęta  przy 12 głosach „za”, 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Do pkt 12 

____________________ 
 

Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie podziału miasta Łęknicy 

na stałe okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów i   liczby radnych wybieranych w   
każdym okręgu.   

Przew. RM poinformował, że  Komisje RM  pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przew. Rady Miejskiej odczytał i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XVI.121.2012 w 

sprawie podziału miasta Łęknicy na stałe okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów i   

liczby radnych wybieranych w   każdym okręgu.   
Uchwała została przyjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Do pkt 13 

____________________ 
 

Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie podziału miasta Łęknicy 

na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych.   

 

Przew. RM poinformował, że  Komisje RM  pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przew. Rady Miejskiej odczytał i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XVI.122.2012 w 

sprawie podziału miasta Łęknicy na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic 

oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do pkt 14 

____________________ 
 

Radni w materiałach na sesję otrzymali Informację o stanie przygotowań i zabezpieczeń 

przeciwpowodziowych. 



Radny A. Rygiel zapytuje czy jest znakowanie poziomu stanu wody powodziowej na filarze 

mostu kolejowego. 
Prezes OSP w Łęknicy powiedział, że nie ma oznakowania. 

Burmistrz wyjaśnił, że można to sprawdzać jedynie wizualnie ile przybywa i ubywa, 

ponieważ jest to mierzone od stanu zerowego wody i w różnych miejscach jest to różnie.  

  W takich sytuacjach mamy na bieżąco informacje o stanie wody na poszczególnych 

pomiarach, łącznie z Przewozem, na portalu, który jest robiony przez pogodynkę, a 

równocześnie strona niemiecka na bieżąco informuje jaka jest fala i o której porze dotrze do 

miasta, ponieważ mamy podpisane porozumienie i ze strażą i burmistrzem. Po stronie 

niemieckiej przy moście kolejowym jest takie oznakowanie.  

Rozmawiał z p. W. Zielińskim, aby przy pomocy łaty robić takie pomiary. 

Radny Komisji Budżetu p. A. Marszałek powiedział, że komisja chciałaby, aby był jakiś 

opracowany plan działania przeciwpowodziowego. Uważa, że tego brakuje. 

Prezes OSP W.Zieliński powiedział, że są stare plany i można je uaktualnić. 

Burmistrz J.Bieniasz stwierdził, że procedury postępowania w sytuacji powodziowej są 

znane. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada informację przyjęła. 

 

 

Do pkt 15 

____________________ 
 

Wnioski i informacje. 

 

Przew. Rady Miejskiej p. Jan Andrzejewski odczytał: 

1. Wniosek Komisji Budżetu, Gospodarowania Mieniem Komunalnym, Inwestycji, 

Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa z dnia 24.05.2012r.: 

1) zlikwidować znak  „zatrzymywania się i postoju”  na ul. Wybrzeżnej przy 

parkingu parkowym; 

2) pomalować linię drogową na ul. 1 Maja; 

3) umieścić tablice informujące o wjeździe do Parku Mużakowskiego; 

4) umieścić tablice informujące o głównych kierunkach dojazdowych i 

wyjazdowych w mieście (do przejścia granicznego, do parku, do centrum, do Żar itp.); 

5) na bieżąco dbać o stan znaków drogowych  na terenie Łęknicy; 

6) wyprostować lampy i słupki w mieście; 

7) na bieżąco monitorować stan chodników i dokonywać bieżących napraw. 

 

 

Przew. RM poddał pod głosowanie, kto jest za przyjęciem wniosku z zastrzeżeniem aby  

Burmistrz przedstawił jakie będą koszty realizacji wniosku. 

Rada przyjęła wniosek większością głosów przy 13 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się”. 

 

2. Pismo Zarządcy nieruchomości ul. Dworcowa 19 w sprawie rozliczenia kosztów 

ogrzewania ( pismo stanowi załącznik do protokołu); 

3. Pismo pani Izabeli Hudyma w sprawie naboru na stanowisko głównej księgowej w 

MZK Łęknica. ( pismo stanowi załącznik do protokołu); 

4. Odpowiedź Burmistrza na pismo p. Izabeli Hudyma ( pismo stanowi załącznik do 

protokołu); 

5. Pismo Urzędu Skarbowego dot. zbywania działek (załącznik do protokołu). 

6. Odpowiedź Burmistrza na pismo Urzędu Skarbowego ( załącznik do protokołu). 



 

Przew. RM Jan Andrzejewski zwrócił się z zapytaniem do dyr. ZSP, czy jest regulamin 

korzystania z boiska wielofunkcyjnego. 

Dyr. ZSP wyjaśniła, że jest w opracowaniu. 

 

Radny Robert Pietrzak w imieniu własnym i komendanta Policji podziękował Burmistrzowi, 

dyrektorom MZK, OKSiR  oraz OSP w Łęknicy za pomoc i zaangażowanie w organizacji 

przejazdu kolarzy przez miasto. 
 
Radny Czesław Iwuć  zwrócił się do dyr. MZK z prośbą o usunięcie suchych gałęzi i konarów 

drzew na ul. 1 Maja, ponieważ pochylają się co raz bardziej na jezdnię i stanowią zagrożenie 

dla kierowców. 

Dyr.  MZK powiedziała, że zajmie się sprawą. 

 

Do pkt 16 

____________________ 

 

Radni  przy 14 głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji . 

 
Do pkt 17 

____________________ 

 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przew. Rady Miejskiej p. Jan 

Andrzejewski o godz. 11:35 zamknął obrady XVI Sesji Rady Miejskiej w Łęknicy, dziękując 

radnym oraz osobom zaproszonym  za udział w sesji, stwierdzając, że „Obrady XVI sesji 

uważa za zamknięte”. 

 

 

 

Protokolant                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

Anna Sztrajbel                                                                            Jan Andrzejewski 

 
 
 

 

 

 


